



Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition)

香港秋季電子產品展

35<sup>th</sup>  
EditionUfi  
Approved  
Event

13-16 / 10 / 2015

## Testing and Certification Services of Electrical and Electronic Products in Hong Kong

### 香港電氣及電子產品最新的檢測及認證服務

In this Seminar, professionals from SGS Hong Kong and TUV Rheinland HK Ltd will share the latest development on testing and certification of wearable technologies and the KNX system (a network communications protocol for intelligent buildings).

SGS 香港及香港德國萊茵技術監護顧問股份有限公司的專家將在是次研討會中分享穿戴式電子產品及 KNX 系統 (智能建築物通訊協定) 的檢測及認證的最新發展。

Date 日期	: 14/ 10 / 2015 (Wednesday 星期三)
Time 時間	: 4pm – 5pm
Venue 地點	: SME Training Room E, Expo Galleria, Hong Kong Convention & Exhibition Centre 香港會議展覽中心 博覽商場中小企研討室 E
Language 語言	: English 英語
Remark 備註	: Free admission 免費入座

**Free Gift for Audience**  
參加者將獲精美禮品一份

Time 時間	Programme 程序表
3:45pm – 4pm	Registration 登記
4pm – 4:20pm	<p><b>Wearable Technologies: Latest Requirements &amp; Development</b> 潮戴電子產品！市場發展如何？如何附合法規？</p> <p>Speaker 講者: Mr CY Mok, Senior Technical Manager, Electrical &amp; Electronics (Consumers) services, SGS Hong Kong SGS 香港電氣及電子(消費品)服務高級技術經理 莫志賢先生</p>
4:20pm – 4:30pm	Q&A Session (1) 問答環節 (1)
4:30pm – 4:50pm	<p><b>Introduction of KNX system, the network communications protocol for intelligent buildings, and its testing and certification requirements</b> 介紹 KNX 系統 – 智能建築物通訊協定及其檢測和認證要求</p> <p>Speaker 講者: Ms Sharon Li, Department Manager, ICT, Electrical Department, TUV Rheinland HK Ltd. 香港德國萊茵技術監護顧問股份有限公司 資訊及通訊科技和電氣產品部經理 李慧慧女士</p>
4:50pm – 5pm	Q&A Session (2) 問答環節 (2)

#### Remarks 備註:

- Free admission. Seats are granted on a **first-come-first-served basis**. 免費入場。座位有限，先到先得。
- Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只接待 18 歲或以上業內人士進場。
- The Organiser reserves the right to make any changes without prior notice.  
主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。

[www.hktdc.com](http://www.hktdc.com)

## ABOUT THE SPEAKERS 講者簡介



**Mr CY Mok, Senior Technical Manager, Electrical & Electronics (Consumers) services, SGS Hong Kong**

SGS 香港電氣及電子(消費品)服務高級技術經理 莫志賢先生

With over 15-year experience in testing and quality control in Electrical and Electronics Products, Mr Mok specializes in his technical advisory role, electronic project research and design. He joined SGS HK in 2005. He is currently supporting the technical aspects in Electrical and Electronics Consumer Laboratory, from regulatory requirements for international clients to the development of electrical projects. He is also a technical auditor for CB scheme of IECEE and is actively participating in the International Certification Service.

莫先生擁有超過 15 年的電器和電子產品測試和質量控制的豐富經驗，致力於電子電器的技術諮詢和研究設計工作。他於 2005 年加入 SGS，目前主要為電器和電子消費實驗室提供技術支援。從國際客戶的法規要求到電子產品項目的開發，都是莫先生的專長。莫先生也是 IECEE 文件體系的技術審計員，並積極參與國際認證服務。



**Ms Sharon Li, Department Manager, ICT, Electrical Department, TUV Rheinland HK Ltd.**

香港德國萊茵技術監護顧問股份有限公司 資訊及通訊科技和電氣產品部經理 李慧慧女士

Ms Sharon Li is specialized on Wireless approval requirement, she has the BQE qualification (Bluetooth qualification expert) and she is the technical certifier for R&TTE (Radio and Telecommunications Terminal Equipment)

李慧慧女士對所以無線通訊設備安全認證要求都非常熟悉，為香港少數藍牙資格認證專家之一。李女士同時為香港德國萊茵 TUV 無線及電訊終端設備技術認證官。

### Remarks 備註:

- Free admission. Seats are granted on a **first-come-first-served basis**. 免費入場。座位有限，先到先得。
- Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只接待 18 歲或以上業內人士進場。
- The Organiser reserves the right to make any changes without prior notice.  
主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。